

Oscar Romero Catholic Primary School 1 MacKillop Street Craigieburn 3064 PO Box 481, Craigieburn 7379 5500

principal@oscarromero.catholic.edu.au

School Finishing Times Prep, Year 1 and Siblings: 3.20pm Year 2-6 3.30pm

We welcome you all to the 2021 school year and we especially welcome our Prep and new families to the Oscar Romero community. This year we have had 96 prep children begin their first school year at Oscar Romero and are pleased with how they are settling into school life. We look forward to watching their progress and sharing their achievements as they become more settled and confident at Oscar Romero. We hope that your journey with us in 2021 is filled with a sense of community and achievement.

There will be many changes to the way we do things in our school community in 2021. Some of these changes have been influenced by COVID however other changes are due to the transfer of Catholic Education Melbourne (previously known as the CEM) to the Melbourne Archdiocese Catholic Schools (now known as MACS). This change means that all catholic schools in Melbourne have moved away from governance from their Parish and Parish Priest to the Melbourne Archdiocese. This change in authority will hopefully bring about more consistency with how catholic primary schools operate within our archdiocese. I will continue to communicate how this change in governing body will affect our school and catholic schools in general.

As our school grows the parking conditions continue to pose a challenge. Parking around schools is a problem at most schools however in our case the problem is further highlighted by the roads around the school not being fully constructed. Over time this will improve, however in the meantime we need to manage the conditions in the safest way possible for everyone in our community. A traffic engineer from Hume Council is working with us to manage this situation and agrees "No Standing Signs" will need to be placed from the school driveway to the intersection of MacKillop Street and Marathon Boulevard, on both sides of the road. Thank you to those families who are cooperating with our request not to park on these parts of MacKillop Streets.

At this stage we can confirm the following:

- Prep, Year 1 and siblings (and children travelling in the same care with a carer that cares for a child in Year Prep and 1) will be dismissed at 3.20pm each school day Year 2-6 children will be dismissed at 3.30pm
- The electronic gates will be opened at 3.10pm each school day. Parents and carers with children in Year Prep, 1 and siblings should only arrive at these times to use the Kiss 'n Drop Facility. If you have children in Years 2-6 only please do not turn up at the Kiss 'n Drop at 3.10 as you will be asked to move on. Years 2-6 children are dismissed from their classrooms at 3.30pm and will be safe waiting with the teacher on duty.
- Please try and avoid parking on either side of MacKillop Street from the school driveway to Marathon Blvd, both in the morning and afternoon. No standing signs will be posted over the next few months. This is so we can allow cars to enter and exit the school grounds much more safely.
- If you are using the Kiss 'n Drop facility please let your children know that they need to wait there with the duty teacher.
- No parents can park on the school grounds for drop off or pick up.
- Double parking on any roads is illegal. Many of our families have been booked and fined for double parking even though the driver is still in the car.
- Consider parking further away and walking your child to the car after school

I thank you for your understanding and cooperation regarding this matter.

Parent Participation

At Oscar Romero we value and acknowledge the importance in working in partnership with our families. We encourage parent participation and welcome parents supporting the children in the classroom. At this stage however we need to follow the MACS guidelines regarding the allowance of additional adults on site. Once things settle again after the latest COVID infection we will organise dates for some of our parent groups to resume including the Parents and Friends.

Camps, Sports and Excursion Fund (CSEF)

CSEF will be provided by the Victorian Government to assist eligible families to cover the costs of excursions, sporting activities, camps and athletic carnivals. If you hold a valid Centrelink Health Care Card (HCC) or Pensioner Concession Card (PCC) on the first day of the school year, you will receive a discount off your Education Levy. A special consideration category also exists for asylum seekers and refugee families. The allowance is paid to the school to use towards expenses relating to camps, excursions or sporting activities for the benefit of your child.

As recommended by Catholic Education Melbourne, families who hold a valid Centrelink Health Care Card (HCC) or Pensioner Concession Card (PCC) will also be eligible for a discount on the Family School Fee.

Sacrament Dates 2021

The sacrament dates for 2021 are as follows:

RECONCILIATION



Family Workshop TBA

Sign Up Weekend and Saturday 27th & Sunday 28th February Presentation Weekend

The Celebration of Reconciliation takes place during a weeknight. In 2021 the Celebration of Reconciliation will take place on:

Tuesday 16th March 7pm Oscar Romero Catholic Primary School

FIRST EUCHARIST

In 2021 these events will take place on:

Sign Up Weekend Saturday 15^h May & Sunday 16th May

Eucharist Presentation Weekend Saturday 29th May & Sunday 30th May

Eucharist Celebration Saturday 5th June 2pm

Our Lady's Church, Craigieburn



CONFIRMATION

The celebration of Confirmation takes place at Kolbe Catholic College, Greenvale Lakes



Sign Up Weekend Saturday 7th August & Sunday 8th August

Visit of Bishop Thursday 12th August 10.30am

Presentation Weekend Saturday 21st August & Sunday 22nd August

Confirmation Celebration Saturday 28th August at 12.30pm



Birthday Celebrations

We believe it is important to acknowledge a child's birthday and in normal times, the teachers have done a great job in recognising this special day. We have tried to manage the food products that parents send to school to acknowledge and celebrate their child's/childrens birthday. I thank those adults who are very considerate in not sending products containing nuts however we continue to deal with parents turning up with cakes, lollies and other food items that contain nuts. As this is getting out of hand and becoming more difficult to manage we have decided to no longer allow food items to be sent to school for birthday celebrations. Whilst not all parents will be happy with this decision we have a duty of care for all our children and therefore need

to do whatever is necessary to keep all children safe. Non food items may still be sent etc. pencils, rubbers etc...

As advised by the Royal Children's Hospital, we do not advertise our school as being a nut free school. We have many anaphylactic children spread across all levels and for these children consuming or coming into contact with nuts can be life threatening. We ask you to please refrain from packing foods in your child's/children's lunch box that contain nuts, especially peanut butter and nutella.



Canteen News

We are currently sourcing a canteen app so that parents can order lunches using the app and pay directly with credit or debit cards. This will take a few weeks to finalise. We are hoping to have the canteen open at the beginning of March and will send more explicit information regarding this facility.

In the meantime, Zooper Doopers are sold each day during the second break. Zooper Doopers are 50 cents each. Sugar Free Zooper Doopers are also available.

Uniform

Children are required to wear a school hat during terms 1 & 2.

Staff News

We welcome many new staff members to Oscar Romero in 2021 and hope they find their time with us rewarding and fulfilling. Many of our staff members have been very busy over the holidays. We congratulate Amy Capuana (Year 1) and Daniel on the announcement of their engagement over the school holidays. We also congratulate Lesley Bellman (Year 3) and Paul who were also engaged over school holidays. May their engagement be just the beginning of a long and happy life together.



We also congratulate Jess Sison (Year 1) and Ralph Libo-on, who were married during the school holidays. We also congratulate Alannah Tarquinio (Year 2) and Dom Mazzei on their wedding which takes place today. We send both couples our blessings as they begin life as a married couple.

Wishing you a lifetime of happiness together and a love that grows stronger with each passing day.

Fran





KOLBE CATHOLIC COLLEGE

www.kolbecc.catholic.edu.au



AFTER SCHOOL PROGRAM

FOR CHILDREN IN GRADE 4, 5 AND 6

In this after school cooking enrichment program your child will make tasty recipes from scratch, learn healthy food habits, kitchen skills and nutrition facts.

This is a 4 WEEK program commencing Thursday 25 February 2021.

DATES:

Thursday 25 February 2021 Thursday 4 March 2021 Thursday 11 March 2021 Thursday 19 March 2021

TIME:

4.30pm - 5.30pm

REGISTER ONLINE NOW

https://www.trybooking.com/BNSAX

BOOKINGS ARE ESSENTIAL

THERE IS NO COST FOR THIS PROGRAM

For more information contact Kolbe Catholic College on 8339 3060



PLAY!

ENJOY!

- ★ FREE ANZ 'HOT SHOTS' ★
 TENNIS FOR JUNIORS
 RACQUETS AND EQUIPMENT SUPPLIED
- ★ MEMBERSHIP OFFERS ★
 BONUS MEBERSHIP DEALS
- **★ NEW ADULT PROGRAM★**
- ★ FASTEST SERVE ★
 RADAR GUN FASTEST WINS HEAD RACQUET
- ★ TENNIS COACHING ★
 VOUCHERS TO BE WON!
 FREE PRIVATE LESSON TO ALL NEW MEMBERS
- **★ WIN A HEAD RACQUET ★**

- TOT SHOTS' ★
 R JUNIORS

 IPMENT SUPPLIED

 ★ COURTSIDE CAFE ★
 ENJOY A COFFEE, COLD DRINKS, SNACKS!
 - ★ PRO SHOP DISCOUNTS ★
 15% OFF ALL STOCK ON THE DAY!
 - ★ HUME PLAYGROUND★
 RECENTLY OPENED HUME TENNIS PLAYGROUND
 - ★ AUS OPEN LIVE ★
 WATCH THE OPEN ON HUME'S LED SCREEN

RACQUET ON!





CNR MARATHON & NEWBURY BOULEVARDS, CRAIGIEBURN PH 1300 HUME TC [1300 486 382]

2021 SCHOOL CALENDAR					
TERM 1					
Wed 27th Jan	Teachers ONLY RETURN				
Thurs 28th Jan	Prep ONLY Begin School 9 - 1pm				
Friday 29th Jan	Prep ONLY at School 9-1pm				
Mon 1st February	All Return to School 8.45 - 3.20 (Prep & Siblings) 8.45 - 3.30pm (Year 1 - 6)				
Monday 8th March	LABOUR DAY PUBLIC HOLIDAY NO SCHOOL on this DAY				
Friday19th March	School Closure Day				
Thurs 1 st April	Term 1 Finishes at 2pm				
TERM 2					
Mon 19th April	Term 2 begins for all students				
Friday 25th June	Term 2 Ends at 2pm				
TERM 3					
Mon 12th July	Term 3 Begins for all Children				
Fri 17th Sep	Term 3 ends at 2pm				
TERM 2					
Mon 4th Oct	Term 4 Begins for all Children				
TBA Last Day of School 2pm					



Oscar Romero Catholic Primary School 1 MacKillop Street Craigieburn 3064 PO Box 481, Craigieburn 7379 5500

principal@oscarromero.catholic.edu.au

أوقات انتهاء المدرسة الصف التمهيدي ، الصف الأول والأشقاء: 3.20 مساءً الصف 2-6 3.30 مساءً

نرحب بكم جميعًا في العام الدراسي 2021 ونرحب بشكل خاص بعائلات الطلاب في الصف التمهيدي والعائلات الجديدة في مجتمع Oscar Romero. في هذا العام ، بدأ 96 طفلاً في المرحلة الإعدادية عامهم الدراسي الأول في Oscar Romero وهم سعداء بالطريقة التي يستقرون بها في الحياة المدرسية. نحن نتطلع إلى مشاهدة تقدمهم ومشاركة إنجازاتهم عندما يصبحون أكثر استقرارًا وثقة في أوسكار روميرو. نأمل أن تكون رحلتك معنا في عام 2021 مليئة بإحساس المجتمع والإنجاز.

سيكون هناك العديد من التغييرات على الطريقة التي نؤدي بها الأشياء في مجتمع مدرستنا في عام 2021. وقد تأثرت بعض هذه التغييرات بـ COVID ولكن التغييرات الأخرى ترجع إلى نقل التعليم الكاثوليكي في ملبورن (المعروف سابقًا باسم CEM) إلى أبرشية ملبورن للمدارس الكاثوليكية (المعروفة الآن باسم MACS). يعني هذا التغيير أن جميع المدارس الكاثوليكية في ملبورن قد أصبحت تحت قيادة أبرشية ملبورن. نأمل أن يؤدي هذا التغيير في السلطة إلى مزيد من الاتساق مع كيفية عمل المدارس الابتدائية الكاثوليكية داخل أبرشيتنا. سأستمر في إيصال كيف سيؤثر هذا التغيير في الهيئة الإدارية على مدرستنا والمدارس الكاثوليكية بشكل عام.

مع نمو مدرستنا ، لا تزال ظروف وقوف السيارات تشكل تحديًا. يعد وقوف السيارات حول المدارس مشكلة في معظم المدارس ، ولكن في حالتنا ، يتم تسليط الضوء على المشكلة بشكل أكبر من خلال عدم بناء الطرق المحيطة بالمدرسة بشكل كامل. بمرور الوقت ، سيتحسن هذا ، ولكن في هذه الاثناء نحتاج الى ادارة الظروف بأكثر الطرق أمانًا للجميع في مجتمعنا. يعمل مهندس مرور من Hume Council معنا لإدارة هذا الوضع ويوافق على ضرورة وضع "لافتات ممنوع الوقوف" من ممر المدرسة إلى تقاطع شارع Mackillop وشارع Marathon على جانبي الطريق. شكرًا للعائلات التي تتعاون مع طلبنا بعدم الوقوف في هذه الأجزاء من شوارع Mackillop.

في هذه المرحلة يمكننا تأكيد ما يلي:

- سيتم اخراج طلاب المرحلة الإعدادية والعام الأول والأشقاء (والأطفال الذين يغادرون مع مقدم الرعاية الذين يقدمون الرعاية ل طلاب
 في السنة الإعدادية و 1) في الساعة 3.20 مساءً كل يوم دراسي
 سيتم إخراج الأطفال من الصف الثاني إلى السادس في الساعة 3.30 مساءً
- سيتم فتح البوابات الإلكترونية في الساعة 3.10 مساءً من كل يوم دراسي. يجب على الآباء ومقدمي الرعاية الذين لديهم أطفال في السنة الإعدادية 1 والأشقاء الوصول في هذه الأوقات فقط لاستخدام مرفق Kiss 'n Drop. إذا كان لديك أطفال في السنوات 2-6 فقط ، فالرجاء عدم الحضور في Kiss 'n Drop عند 3.10 حيث سيطلب منك المضي قدمًا. يتم إخراج الأطفال من الصفوف 2-6 من فصولهم الدراسية في الساعة 3.30 مساءً وسيكونون بانتظار هم بأمان مع المعلم أثناء الخدمة.
- يرجى محاولة تجنب وقوف السيارات على جانبي شارع MacKillop من ممر المدرسة إلى Marathon Blvd في الصباح وبعد الظهر. لن يتم تعليق أي لافتات عدم وقوف خلال الأشهر القليلة القادمة. هذا حتى نتمكن من السماح للسيارات بالدخول والخروج من أرض المدرسة بأمان أكبر.
 - إذا كنت تستخدم مرفق Kiss 'n Drop ، فالرجاء إخبار أطفالك أنهم بحاجة إلى الانتظار هناك مع المعلم المناوب.
 - لا يمكن للوالدين الوقوف في ساحة المدرسة للتوصيل أو الاصطحاب.
 - وقوف مزدوج على أي طريق غير قانوني. تم حجز العديد من عائلاتنا وتغريمهم بسبب وقوفهم مرتين على الرغم من أن السائق لا يزال في السيارة.
 - ضع في اعتبارك الوقوف بعيدًا واصطحاب طفلك إلى السيارة بعد المدرسة

اشكركم على تفهمكم وتعاونكم في هذا الشأن.

في Oscar Romero ، نقدر أهمية العمل في شراكة مع عائلاتنا. نشجع مشاركة الوالدين ونرحب بالآباء الذين يدعمون الأطفال في الصف. ومع ذلك ، في هذه المرحلة ، نحتاج إلى اتباع إرشادات MACS فيما يتعلق بالسماح للبالغين الإضافيين في الموقع. بمجرد أن تستقر الأمور مرة أخرى بعد آخر إصابة بفيروس COVID ، سننظم مواعيد لاستتناف بعض مجموعات الآباء لدينا بما في ذلك لجنة الآباء والأصدقاء.

صندوق المخيمات والرياضة والرحلات (CSEF)

سيتم توفير CSEF من قبل الحكومة الفيكتورية لمساعدة الأسر المؤهلة لتغطية تكاليف الرحلات والأنشطة الرياضية والمخيمات والكرنفالات الرياضية. إذا كنت تحمل بطاقة Centrelink Health Care Card (HCC) أو بطاقة Pensioner Concession (PCC) صالحة في اليوم الأول من السنة الدر اسية ، فستحصل على خصم من ضريبة التعليم. توجد أيضًا فئة اعتبارات خاصة لطالبي اللجوء وعائلات اللاجئين. يتم دفع البدل للمدرسة لاستخدامها في النفقات المتعلقة بالمخيمات والرحلات أو الأنشطة الرياضية لصالح طفلك.

تواريخ الأسرار المقدسة 2021

مواعيد الأسرار المقدسة لعام 2021 هي كما يلي:

سر الأعتراف

يعلن لاحقًا ورشة الأسرة (المحاضرة)

> Sign Up Weekend and **Presentation Weekend**

يتم الاحتفال بسر الأعتراف خلال أحد ليالي الأسبوع. في 2021 سيقام الاحتفال بسر الاعتراف في:

مدرسة أوسكار روميرو الكاثوليكية

السبت 27 والاحد 28 شباط

الثلاثاء 16 آذار 7 مساءً

سر القربان المقدس

في عام 2021 ستقام هذه الأحداث في:

Sign Up Weekend

Eucharist Presentation Weekend

القداس الاحتفالي القربان المقدس

السبت 15 أيار والأحد 16 أيار

السبت 29 أيار والأحد 30 أيار

الأحد 13 حزيران الساعة 3 مساءً كنيسة السيدة العذراء ، كريجيبورن



الابتدائية

سر التثبيت

يتم الاحتفال بسر التثبيت في مدرسة كولبي الكاثوليكية ، جرينفيل

في عام 2021 ستقام هذه الأحداث في:

Sign Up Weekend

زيارة المطران

السبت 7 أغسطس والأحد 8 أغسطس

Presentation Weekend

الاحتفال بسر التثبيت

الخميس 12 أغسطس 10:30 صباحًا

السبت 21 أغسطس والأحد 22 أغسطس السبت 28 أغسطس الساعة 12.30 مساءً



احتفالات أعياد الميلاد

نعتقد أنه من المهم الاعتراف بعيد ميلاد الطفل وفي الأوقات العادية ، قام المعلمون بعمل رائع في تقدير هذا اليوم المميز. لقد حاولنا إدارة المنتجات الغذائية التي يرسلها الأباء إلى المدرسة للاعتراف والاحتفال بعيد ميلاد طفلهم / أطفالهم. أشكر هؤلاء البالغين الذين يراعون بشدة عدم إرسال المنتجات التي تحتوي على المكسرات ، ولكننا نواصل



التعامل مع الآباء الذين يحضرون الكعك والمصاصات وغيرها من المواد الغذائية التي تحتوي على مكسرات. نظرًا لأن هذا يخرج عن السيطرة ويصبح من الصعب إدارته ، فقد قررنا عدم السماح بعد الآن بإرسال المواد الغذائية إلى المدرسة لاحتفالات أعياد الميلاد. في حين أنه لن يكون جميع الآباء سعداء بهذا القرار ، فإن علينا واجب رعاية جميع أطفالنا ، وبالتالي يتعين علينا القيام بكل ما هو ضروري للحفاظ على سلامة جميع الأطفال قد يستمر إرسال المواد غير الغذائية وما إلى ذلك أقلام الرصاص والممحاة وما إلى ذلك ...

وفقًا لما نصحته مستشفى الأطفال الملكي Royal Children's Hospital ، لا نعلن عن مدرستنا على أنها مدرسة خالية من الجوز. لدينا العديد من الأطفال المصابين بالحساسية المفرطة المنتشرة في جميع المستويات ، وبالنسبة لهؤلاء الأطفال ، فإن تناول المكسرات أو ملامستها للمكسرات يمكن أن يهدد حياتهم. نطلب منك من فضلك الامتتاع عن تعبئة الأطعمة في صندوق غذاء طفلك / أطفالك التي تحتوي على المكسرات ، وخاصة زبدة الفول السوداني والنوتيلا.

Canteen News



نعمل حاليًا على توفير تطبيق لمقصف المدرسة حتى يتمكن الآباء من طلب وجبات غداء باستخدام التطبيق والدفع مباشرةً باستخدام بطاقات الائتمان .سيستغرق هذا الأمر بضعة أسابيع للانتهاء منه. نأمل أن يكون المقصف مفتوحًا في بداية شهر مارس وسنرسل المزيد من المعلومات الصريحة بشأن هذا التطبيق.

في غضون ذلك ، يتم بيع Zooper Doopers كل يوم خلال فترة الاستراحة الثانية. زوبر دووبرز 50 سنتًا لكل منها. نتوفر أيضًا أ Zooper Doopers الخالية من السكر.

الزي المدرسى

يجب على الأطفال ارتداء قبعة المدرسة خلال الفصلين 1 و 2

أخبار الموظفين



نرحب بالعديد من الموظفين الجدد في Oscar Romero في عام 2021 ونأمل أن يجدوا وقتهم معنا مجزيًا ومرضيًا. كان العديد من موظفينا مشغولين للغاية خلال العطلات. نهنئ إيمي كابوانا (السنة الأولى) ودانيال على إعلان خطوبتهما خلال العطلة المدرسية. نهنئ أيضًا ليزلي بيلمان (السنة الثالثة) وبول على خطوبتهما أيضًا خلال العطلات المدرسية. أتمنى أن تكون مشاركتهم مجرد بداية لحياة طويلة وسعيدة معًا.

كما نهنئ جيس سيسون (السنة الأولى) ورالف ليبو أون ، اللذين تزوجا خلال الإجازة المدرسية. . كما نهنئ Alannah Tarquinio (السنة الثانية) و Dom Mazzei على حفل زفافهما الذي يقام اليوم. نرسل لكلا الزوجين بركاتنا عندما يبدآن الحياة كزوجين.

Fran



2021 SCHOOL CALENDAR				
الفصل 1				
Wed 27th Jan	Teachers ONLY RETURN			

Thurs 28th Jan	Prep ONLY Begin School 9 - 1pm			
Friday 29th Jan	Prep ONLY at School 9-1pm			
Mon 1st February	All Return to School 8.45 - 3.20 (Prep & Siblings) 8.45 - 3.30pm (Year 1 - 6)			
الاثنين 8 مارس	يوم العمل عطلة رسمية لا توجد مدرسة في هذا اليوم			
الجمعة 19 مارس	يوم اغلاق المدرسة			
الخميس 1 أبريل	ينتهي الفصل الأول في الساعة 2 مساءً			
TERM 2				
Mon 19th April	Term 2 begins for all students			
	Term 2 Ends at 2pm			
Friday 25th June	Term 2 Ends at 2pm			
Friday 25th June	Term 2 Ends at 2pm TERM 3			
Friday 25th June Mon 12th July	·			
	TERM 3			
Mon 12th July	TERM 3 Term 3 Begins for all Children			
Mon 12th July	TERM 3 Term 3 Begins for all Children Term 3 ends at 2pm			